
Marjo Vackers och 16 andra ledamöters motion om att ordna bestående verksamhet i 
det uppsökande äldrearbetet i Vanda innan övergången till välfärdsområdet

VD/9571/00.02.00.03/2022

Marjo Vacker och 16 andra ledamöter lämnade in följande fullmäktigemotion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning: 

”I Vanda har det tidigare genomförts uppsökande äldrearbete åtminstone i projektform fram till år 2021.

Den aktuella situationen är oroväckande också för den åldrande befolkningens del och alla former av 
stöd som kan erbjudas också till dem bör utredas. När det gäller det uppsökande äldrearbetet hör också 
förutseende arbete till de främsta bland prioriteterna och med en bestående verksamhet av detta slag 
kunde vi reagera redan i god tid också på de situationer som utgör en utmaning.

Alltför många äldre hör till det s.k. ”tysta folket” (hiljainen kansa). För dem skulle de tjänster som 
produceras av det uppsökande äldrearbetet vara särskilt viktiga. Det uppsökande äldrearbetet skulle 
vara motiverat också för dem som står utanför servicen och är svåra att nå, även om det skulle finnas 
behov av stöd.

Var och en har rätt att åldras på ett värdigt sätt. 

Jag föreslår att Vanda stad gör en utredning när det gäller servicen i fråga och undersöker olika lösningar 
för en bestående verksamhet redan innan övergången till välfärdsområdet Vanda-Kervo

Jag vill ännu precisera att servicen skulle integreras som en del av Vanda stad. Staden skulle ha ansvar 
för uppföljningen och ordnandet av servicen, även om serviceproducenten i stor utsträckning skulle 
utgöras av en aktör inom tredje sektorn.”

Stadsfullmäktige 22.8.2022 § 18 

Beslut:

Stadsfullmäktige beslutade ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
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